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Preşedintele PSD, premierul Victor Ponta, a citat, luni, după şedinţa coaliţiei, din Crin
Antonescu, el spunându-le jurnaliştilor că îi este dor acesta.

  

”«Cu ce vă pot ajuta?», cum zicea Crin...”, le-a spus Ponta jurnaliştilor care îl aşteptau să facă
declaraţii după şedinţa coaliţiei.

  

Întrebat de jurnalişti dacă îi e dor de Crin Antonescu, Ponta a răspuns afirmativ. ”Da, mi-e dor
de Crin. Citez de el şi ...de asta. El zicea, nu?,”«Cu ce vă pot ajuta» ?”, a spus Ponta.

  

El a mai fost întrebat de jurnalişti dacă USL s-a desfiinţat la Tribunal. ”Din câte ştiu eu, nu”, a
spus Ponta.
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